
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Radni 

 

Protokół nr VI/2024 
z VI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

z dnia 26 września 2024 r. 

 
Obrady rozpoczęto 26 września 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Chilkiewicz 
2. Andrzej Czeczuga 
3. Walenty Gałuszewski 
4. Radosław Godun 
5. Alina Kruk 
6. Barbara Krukowska 
7. Konrad Łapiński 
8. Albin Misiuk 
9. Angelika Nieroda 
10. Stanisław Olszewski 
11. Piotr Parfieniuk 
12. Anna Siemieniuk 
13. Jerzy Tomczuk 
14. Anatol Grzegorz Tymiński 

Nieobecna - DIANA BISZ. 

1. Otwarcie sesji. 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył VI Sesję Rady Gminy Bielsk 
Podlaski.   
Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego  przycisku na 
tablecie. Poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w  sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Dodał, 
że głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów. 
Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w skrócie zwanym RODO 
wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. Poinformował, że sesja jest 
rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej gminy. Osoba 
ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich 
upublicznienie. 



Przewodniczący Rady przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

 Wójta Gminy – Pana WALENTEGO KORYCKIEGO,  

 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Skarbnika Gminy – Panią ANNĘ NESTERUK, 

 Radcę Prawnego – Pana JANA WOŁOSOWICZA, 

 Dyrektora Szkoły Podstawowej w Augustowie – Pana PIOTRA PAWLUCZUKA, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Świętego Jana Pawła II w Łubinie  Kościelnym  - Panią 
ANNĘ ŻOCHOWSKĄ, 

 Doktora Ośrodka Zdrowia w Chrabołach – Pana MIKOŁAJA  POPŁAWSKIEGO, 

 Pracowników Urzędu Gminy, 

 Sołtysów Gminy Bielsk Podlaski, szczególnie powitał nowo wybranych sołtysów z 
Sołectwa Łubin Kościelny Panią Beatę Alinę Wasilewską oraz z Sołectwa Nałogi Panią 
Luizę Annę Łuczaj. 

 Mieszkańców gminy oraz wszystkich oglądających transmisję za pośrednictwem 
internetu. 

 Wicemarszałka Województwa Podlaskiego - Pana MARKA MALINOWSKIEGO. 
 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na dzisiejszą Sesję Rady Gminy został zaproszony Pan 
MIKOŁAJ POPŁAWSKI – doktor z 60-letnim stażem pracy w Ośrodku Zdrowia w Chrabołach, 
któremu zostanie wręczona Odznaka Honorowa Województwa Podlaskiego przyznana przez 
Zarząd Województwa Podlaskiego. Przewodniczący Rady odczytał z wniosku uzasadnienie dot. 
pracy zawodowej w sprawie przyznania odznaki: 
„Doktor Mikołaj Popławski we wrześniu bieżącego roku osiągnął 60 letni staż pracy                    
w Ośrodku Zdrowia w Chrabołach - pracuje tam od 10.09.1964 r. Dyplom lekarza internisty uzyskał         
w 1963 roku. Początkowo pracował w szpitalu w Bielsku Podlaskim, a od 1964 roku w Chrabołach, gdzie 
w zasadzie spędził całe swoje życie zawodowe. W obecnej chwili Pan Doktor ma około 600 pacjentów, 
lecz w minionych latach miał ich pod opieką blisko 3 tysiące. Pan doktor mając wkrótce 87 lat w dalszym 
ciągu pracuje zawodowo wykazując się tym samym wielkim szacunkiem dla zdrowia i życia ludzkiego. 
Poprzez swoją empatię i oddanie dla społeczności lokalnej szczyci się wielkim szacunkiem wśród 
mieszkańców naszej gminy. Historia aktywności zawodowej Pana Doktora Mikołaja Popławskiego jest 
przykładem lekarza rodzinnego w pełnym tego słowa znaczeniu. Od sześćdziesięciu lat leczy kolejne 
pokolenia mieszkańców, przez co jest osobą znaną nie tylko w swoim lokalnym środowisku, ale również   
w województwie i poza nim. Jego świadoma praca na rzecz innych, wykracza poza obowiązki wynikające 
z zawodu lekarza, jest przykładem osoby, która wspiera swoich pacjentów również w innych trudnych 
sytuacjach życiowych. Mieszka i pracuje w tym samym budynku i pomimo swego dojrzałego wieku 
dobrowolnie i chętnie  udziela pomocy chorym również poza godzinami pracy. Doktor jest 
prawdopodobnie najstarszym czynnym zawodowo lekarzem w regionie, a może i w kraju. Swoją postawą 
i zaangażowaniem w pracy niewątpliwie wpływa na rozwój i promocję Województwa Podlaskiego. 



Działalność społeczna i zawodowa w pełni uzasadnia przyznanie Doktorowi Mikołajowi Popławskiemu 
Odznaki Honorowej Województwa Podlaskiego.” 

Przewodniczący Rady poprosił przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Podlaskiego – Pana Wicemarszałka Marka Malinowskiego o wręczenie odznaki, zaś Pana Wójta 
Walentego Koryckiego o wręczenie nagrody. 
Pan MAREK MALINOWSKI powiedział, że zapoznał się z uzasadnieniem wniosku, a także z 
życiorysem zawodowym Pana doktora. Wniosek ten był podpisany przez Pana Wójta Walentego 
Koryckiego. Stwierdził, że odznaka trafia w godne ręce. Następnie odczytał uchwałę Zarządu 
Województwa Podlaskiego z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie przyznania Odznaki Honorowej 
Województwa Podlaskiego Panu Mikołajowi Popławskiemu za wybitne osiągnięcia w dziedzinie 
wieloletniej działalności zawodowej i społecznej na rzecz społeczności  Województwa 
Podlaskiego w dziedzinie medycyny. Następnie Marszałek w imieniu Zarządu Województwa 
Podlaskiego wręczył Doktorowi odznakę. 
Wójt WALENTY KORYCKI wraz z Przewodniczącym Rady STANISŁAWEM OLSZEWSKIM złożyli 
Panu doktrowi serdeczne gratulacje oraz wręczyli w imieniu Rady Gminy grawerton i kwiaty. 
Pan MIKOŁAJ POPŁAWSKI podziękował Zarządowi Województwa Podlaskiego oraz Urzędowi 
Gminy Bielsk Podlaski za przyznanie tak zaszczytnej nagrody. Powiedział, że jest z tego powodu 
dumny i szczęśliwy. Podziękował także za tak pochlebne opinie  o Jego pracy. Dodał, że 60 lat 
pracy minęło szybko, jak jeden  dzień. Starał się być dla pacjentów dobry, uczciwy i 
wyrozumiały. Nadmienił, że nie kończy jeszcze pracy, zamierza nadal pracować w swoim 
zawodzie. Życzył wszystkim dużo zdrowia.  
Wicemarszałek MAREK MALINOWSKI pinformował, że nie może być obecny na dalszej części 
Sesji z powodów zawodowych, jednakże korzystając z okazji chciałby przekazać informacje na 
temat działalności Urzędu Marszałkowskiego oraz Sejmiku Województwa Podaskiego. Wymienił 
inwestycje realizowane na tym terenie. Poinformował, że będą kontynuowane dalsze prace na 
drodze Bielsk Podlaski - Hajnówka. Zakończenie tej inwestycji drogowej jest planowane na 
pierwszy kwartał przyszłego roku. W ramach tej inwestycji będzie wykonana obwodnica w 
miejscowości Hołody na terenie gminy Bielsk Podlaski. Wspomniał też o wyremontowanej w 
poprzedniej kadencji drodze Topczewo - Wyszki - Bielsk Podlaski (ponad 20 km). Dalej ta 
inwestycja nie była kontynuowana z powodu budowy obwodnicy. Nawiązał też do budowy 
ścieżki pieszo-rowerowej na trasie Bielsk Podlaski do końca Augustowa (dokumentacja na 
ukończeniu). Do wiosny będzie ogłoszony przetarg na wykonanie tej ścieżki. Dodał, że prace 
trwały także odcinkowo na trasie Bielsk Podlaski - Narew (remont drogi). Wydatkownych zostało 
ok. 9 mln na wykonanie nawierzchni asfaltowej i chodników, dalsze prace będą kontynuawane 
na tej drodze. Jak co roku będzie wspracie dla ochotniczych straży pożarnych. Zawsze dbano, 
aby Gmina Bielsk Podlaski otrzymała dotację na działaność ochotniczych straży pożarnych. Na 
koniec zachęcił władze gminy do aplikowania środków w ramach ogłaszanych konkursów. Życzył 
owocnych obrad. 
 
2. Ustalenie porządku sesji. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją 
porządku obrad oraz projektami uchwał, wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej - 
Załącznik Nr 4 do protokołu. 
Dodał, że w dniu 24 września br. Wójt Gminy złożył wniosek o wprowadzenie do porządku sesji i 



przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności odbytych w 
dniu 13 września 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Kotły. Zaproponował 
wprowadzenie tego tematu jako punkt 12 porządku sesji. Numeracja kolejnych punktów 
porządku zwiększy się o 1. 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 sierpnia 2024 roku. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w zakresie organizacji  transportu zbiorowego. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/453/2024 Rady gminy Bielsk 

Podlaski z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 8 sierpnia 2024 r.   na 

niewłaściwą informację dotyczącą mienia sołectwa Haćki. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 30 lipca 2024 r. dot. dewastacji 

środowiska naturalnego we wsi Rzepniewo przekazanej według właściwości przez 

Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 13 sierpnia 2024 r. na działania 

sołtysa wsi Sierakowizna. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Jacewicze. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności 

odbytych w dniu 16 sierpnia 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Plutycze. 

12. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności 

odbytych w dniu 13 września 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Kotły. 

13. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 

2023/2024 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2024/2025. 

14. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022 

– 2025. 

15. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 26 sierpnia 2024 r. do dnia 24 września 2024 r. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 



Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 
Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 
Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 
NIEOBECNI (1) 
Diana Bisz 
 
Porządek obrad VI Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że materiały będące przedmiotem 
dzisiejszej sesji zostały zgodnie ze Statutem Gminy  zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy 
na wspólnym posiedzeniu, które odbyło się w dniu 25 września 2024 r. Dodał, że w dniu 23 
września br. odbyło się też posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedmiotem którego 
były wniesione do Rady Gminy skargi. Nadmienił, że wszystkie przedłożone przez Wójta Gminy 
wnioski wraz z projektami uchwał  uzyskały pozytywną opinię Komisji. 
 
3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 sierpnia 2024 r. 
Protokół z V Sesji Rady Gminy z dnia 26 sierpnia 2024 r. został sporządzony, doręczony radnym 
w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy. Radni nie zgłosili 
na piśmie uwag do protokołu.  
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 sierpnia 2024 roku.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 
Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 
Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 
NIEOBECNI (1) 
Diana Bisz 
 
Protokół został przyjęty. 
 
4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że przedłożony projekt uchwały 
uwzględnia propozycje zmian przedstawione we wniosku Wójta Gminy.  
Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/45/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

 
5. Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
w zakresie organizacji transportu zbiorowego. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący STANISLAW OLSZEWSKI poinformował, że w związku z decyzją Gminy Brańsk o 
utworzeniu transportu zbiorowego na linii Bielsk Podlaski – Brańsk – Rudka – Ciechanowiec 
zachodzi potrzeba zawarcia porozumienia międzygminnego z gminami na przejęcie zadań przez 
Gminę Brańsk z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 

zakresie organizacji transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/46/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 



w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie organizacji 

transportu zbiorowego 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
6. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/453/2024 Rady gminy Bielsk Podlaski 
z dnia 28 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że zmiana uchwały polega na 
wykreśleniu z Programu § 11. Odczytał treść uchylanego paragrafu:  
 „1. W przypadku pojawienia się w terenie zabudowanym zwierzęcia innego niż gospodarskie 
lub domowe, Wójt Gminy Bielsk Podlaski poprzez upoważnionych pracowników w porozumieniu 
z Policją, Powiatowym Lekarzem Weterynarii i właściwym miejscowo kołem łowieckim, a w razie 
konieczności właściwą jednostką straży pożarnej, podejmuje kroki w celu umożliwieniu 
zwierzęciu powrót do miejsca naturalnego bytowania. 
2. Jeśli zwierzę, o którym mowa w ust. 1 zagraża bezpieczeństwu ludzi lub zwierząt domowych, 
bądź gospodarskich, a nie ma możliwości powrotu lub transportu zwierzęcia do miejsca 
naturalnego bytowania, zawiadamia się niezwłocznie dyżurującego lekarza weterynarii oraz 
łowczego właściwego miejscowo Koła Łowieckiego, bądź inną osobę, uprawnioną do użycia 
broni palnej w celu eliminacji zagrożenia”. 
Dodał, że projekt zmiany uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez organy opiniujące. W 
sprawie zmiany uchwały zostały także przeprowadzone konsultacje społeczne, w ramach 
których nie zgłoszono uwag. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/453/2024 Rady gminy Bielsk Podlaski z 

dnia 28 marca 2024 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/47/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/453/2024 Rady gminy Bielsk Podlaski z dnia 28 marca 2024 



r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 8 sierpnia 2024 r. na niewłaściwą 

informację dotyczącą mienia sołectwa Haćki. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że o zabranie głosu w tej sprawie poprosił Skarżący. 
Przewodniczący udzielił głosu, prosząc jednocześnie, aby Skarżący wypowiadał się na temat tego 
punku, pouczając, że jeżeli będzie to mowa nie na temat, to odbierze głos.  
Pan J.M. - podziękował za udzielenie głosu i za pouczenie, stwierdzając jednocześnie, że 
Przewodniczący nie jest od pouczania. Widzimy tu arogancję Przewodniczącego wobec 
mieszkańca. Powiedział, że istotą Jego skargi jest informacja o przekazaniu sołectwu Haćki 
mienia komunalnego, które następuje na podstawie protokołu przekazania podpisanego przez 
Wójta oraz Sołtysa. To dotyczy właściwie każdego sołectwa. Poinformował, że na Jego wniosek o 
przesłanie protokołu, otrzymał odpowiedź od Zastępcy Wójta Pana Anatola Filipiuka, że 
odpowiedź na wniosek w takiej samej sprawie została udzielona już w 2020 r. Skarżący 
stwierdził, że Zastępca nie wie, co oznacza protokół przekazania Sołectu mienia komunalnego 
podpisanego przez wójta oraz sołtysa, ponieważ w 2020 r. otrzymał kopię uchwały Rady Gminy 
Bielsk Podlaski z 1991 r. wraz z załącznikiem dot. mienia komunalnego Sołectwa Haćki. Podczas 
obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 23 września 2024 r. było obecnych 3 członków, 
którzy w milczeniu przegłosowali, że skarga jest niezasadna. Dodał, że na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rady Gminy w dniu 25 września 2024 r. skarga ta nie była wcale rozpatrywana. 
Nawiązał, że Przewodniczący na początku sesji wspomniał, że materiały będące przedmiotem tej 
sesji zostały zaopiniowane przez poszczególne Komisje Rady Gminy. Poinformował, że był 
obecny na wspomnianym posiedzeniu Komisji i żadnej opinii Komisje nie wydawały w żadnej 
sprawie, nawet nie głosowały, była to tylko luźna rozmowa. Zaznaczył, że był obecny na 3 
posiedzeniach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stwierdzając, że Komisja niby obraduje, bez 
wypowiadania się jej członków, rozpatrując poszczególne skargi lub też petycje, lecz ta Komisja 
jest po prostu niema. Radni zapoznają się z tym co mają napisane, a później podnoszą ręce w 
głosowaniu, że skarga jest niezasadna. Zdaniem Skarżącego, w naszej Gminie ta Komisja jest 
niezasadna, gdyż dotychczas wszystkie skargi, nie tylko Skarżącego, gdzie było ich w sumie 10 
wraz z petycjami, wszystkie zostały przegłosowane jako bezzasadne. Skarżący stwierdził, że nie 
jest potrzebna ta fikcyjna Komisja, skoro decyzje zapadają w Urzędzie Gminy, a nie na 
posiedzeniach tej Komisji. Poinformował, że do Rady Gminy kierowano wnioski i protesty 
wyborcze, których Przewodniczący nie przekazywał do Komisji Skarg. Na zapytanie, dlaczego 
Przewodniczący nie przekazywał do właściwej Komisji otrzymał odpowiedź, że nie musi 
odpowiadać. Skarżący powiedział, że w naszej Gminie zmienił się wójt i częściowo radni, 
powstała pewna nadzieja, że zmieni się sposób zarządzania gminą, ale niestety tak się nie stało. 
Nadal ignoruje się wnioski mieszkańców i sołectw, o czym świadczy kolejka pretedentów do 
Pana Wójta. 
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że skarga mieszkańca Gminy Bielsk 
Podlaski dotyczy niewłaściwej informacji dot. mienia sołectwa Haćki. Wnoszący skargę 



wnioskował w dniu 30 lipca 2024 r. w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej o 
przesłanie drogą elektroniczną protokołu przekazania sołectwu Haćki mienia komunalnego 
sporządzonego przez Wójta oraz Sołtysa. Wójt Gminy w odpowiedzi na wniosek z 30 lipca 2024 
r.  poinformował, iż odpowiedź w tej sprawie została już udzielona w dniu 16 października 
2020 r. Dodał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 8 sierpnia 2024 r. na niewłaściwą 

informację dotyczącą mienia sołectwa Haćki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/48/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie rozpoznania skargi z dnia 8 sierpnia 2024 r. na niewłaściwą informację dotyczącą 

mienia sołectwa Haćki 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 30 lipca 2024 r. dot. dewastacji 

środowiska naturalnego we wsi Rzepniewo przekazanej według właściwości przez Podlaskiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że skarga na decyzje Wójta Gminy 
Bielsk Podlaski została przekazana przez Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w 
Białymstoku do rozpatrzenia przez Radę Gminy Bielsk Podlaski zgodnie z właściwością i dotyczy 
dewastacji środowiska naturalnego we wsi Rzepniewo przez firmy zajmujące się wydobywaniem 
kopalin oraz przez firmę zajmującą się wydobywaniem ziemi i żwiru pod pretekstem kopania 
stawu. 
Nadmienił, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. Dodał, że Rada 
Gminy rozpatruje na tej sesji skargę na decyzje Wójta Gminy, ale do tematu dewastacji 
środowiska na gruntach wsi Rzepniewo powrócimy, ponieważ w najbliższym czasie będzie 
rozpatrywana petycja w tej sprawie, gdzie zostanie podjęta próba rozwiązania problemu. 
Radni nie zgłosili pytań, ani uwag do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 30 lipca 2024 r. dot. dewastacji 



środowiska naturalnego we wsi Rzepniewo przekazanej według właściwości przez Podlaskiego 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 
Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 
Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 
NIEOBECNI (1) 
Diana Bisz 
 
Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/49/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie rozpoznania skargi z dnia 30 lipca 2024 r. dot. dewastacji środowiska naturalnego 

we wsi Rzepniewo przekazanej według właściwości przez Podlaskiego Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska w Białymstoku 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 13 sierpnia 2024 r. na działania 

sołtysa wsi Sierakowizna. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że skargę złożył mieszkaniec wsi na 
działania Sołtysa Sołectwa Sierakowizna w celu wyjaśnienia rozdysponowania funduszu 
sołeckiego w latach 2022-2024 oraz działań dotyczących utrzymania dróg gminnych na gruntach 
wsi Sierakowizna. Dodał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi z dnia 13 sierpnia 2024 r. na działania sołtysa 

wsi Sierakowizna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 



Uchwałę nr VI/50/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie rozpoznania skargi z dnia 13 sierpnia 2024 r. na działania sołtysa wsi Sierakowizna 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Jacewicze. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu.  

Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI przypomniał, że w dniu 26 sierpnia 2024 r. Rada Gminy 
Bielsk Podlaski rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego 
przeciwko ważności odbytych w dniu 29 lipca 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa 
Jacewicze. Jednakże Rada Gminy nie podjęła uchwały oddalającej protest wyborczy, w związku z 
tym, iż w uchwale Nr III/11/2024 Rady Gminy z dnia 29 maja 2024 r. w sprawie zarządzenia i 
organizacji wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie Bielsk Podlaski nie przewidziano 
przeprowadzenia wyborów w Sołectwie Jacewicze z powodu braku Statutu tego Sołectwa. 
Dzisiejszy projekt uchwały stwierdza nieważność odbytych w dniu 29 lipca 2024 r. wyborów 
Sołtysa oraz Rady Sołeckiej Sołectwa Jacewicze oraz zarządza przeprowadzenie ponownych 
wyborów do 31 października 2024 r.  
Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Jacewicze. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/51/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Jacewicze 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
11. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności 
odbytych w dniu 16 sierpnia 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Plutycze. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISLAW OLSZEWSKI poinformował, że w dniu 23 sierpnia 2024 r. do 
Urzędu Gminy wpłynął protest wyborczy mieszkańców Sołectwa wskazujący na popełnienie 
szeregu uchybień podczas brania udziału w głosowaniu w wyborach Sołtysa i Rady Sołeckiej 
Sołectwa Plutycze oraz naruszenia przepisów Statutu Sołectwa.  



Przewodniczacy Rady dodał, że przed sesją zgłosił się Pan z Plutycz, który chciałby zabrać głos w 
tym punkcie.  
Pan P. Ł. - powiedział, że tak jak nadmienił Przewodniczący we wsi Plutycze odbyły się wybory 
sołtysa i rady sołeckiej. Według grupy osób protestujących na zebraniu złamano kilka 
podstawowych zasad i przepisów Statutu. Problem zaczyna się właśnie od samego Statutu, który 
był zmieniany, ale nikt nie dostrzegł, że są tam pewne wady prawne, które wypaczają w jakiś 
sposób sens demokracji. Zarzucił, że Wójt lub inna osoba z Urzędu nie powinna prowadzić 
zebrania wyborczego. Odniósł się też do wyjaśnień zawartych we wniosku Wójta, gdzie 
wskazano, że bezpodstawny jest zarzut dot. nie poinformowania obecnych, kto jest uprawniony 
do głosowania w wyborach sołtysa i rady sołeckiej. Argumentując ten zarzut powołano się na 
Statut Sołectwa Plutycze, który określa zasady i tryb wyboru sołtysa i rady sołeckiej i jest 
dokumentem powszechnie dostępnym dla wszystkich mieszkańców Sołectwa poprzez 
zamieszczenie jego treści w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przekazanie tego Statutu 
sołtysowi sołectwa. Jednakże zdaniem protestującego nie jest to wystrczające, aby wszyscy 
uczestnicy zebrania znali i właściwie to rozumieli. Zarzucił, że nikt nie poinformował, że na listę 
obecności powinni się wpisywać tylko stali mieszkańcy sołectwa. Stwierdził, że połowa osób 
biorących udział w wyborach, nie była stałymi mieszkańcami Plutycz i nie powinna brać udziału  
w głosowaniu. Dodał,  że 1/3 mieszkańców nie jest stałymi mieszkańcami Sołectwa, lecz 
przyjezdnymi, którzy mają swoje posiadłości. Są to mieszkańcy przyjeżdżający na weekend. 
Podczas wyczytywania z listy obecności osób do głosowania, ludzie dziwili się kto to taki, więc 
głosowanie, czy ta osoba jest uprawniona do głosowania nie miało sensu. Zarzucił, że nie 
przywieziono spisu wyborców na zebranie wyborcze, choć wie, że takie listy były wożone. 
Poinformował, że pod protestem podpisali się byli sołtysi, którzy nie wyobrażają sobie takiej 
sytuacji z dopuszczeniem tych osób do głosowania. Protokół z zebrania wyborczego stanowi, że 
na ogólną liczbę 100 uprawnionych do głosowania obecnych było 96 osób. Głosowali nie stali 
mieszkańcy tylko przyjezdne osoby. Kontrowersyjne było pytanie tych osób o zamieszkanie. 
Prosił o powtórzenie wyborów. 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności odbytych 

w dniu 16 sierpnia 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Plutycze. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/52/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 



w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności odbytych w dniu 16 sierpnia 
2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Plutycze. 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. 
 
12. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności 
odbytych w dniu 13 września 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Kotły. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że do Rady Gminy Bielsk Podlaski 

wpłynął protest od mieszkańców Sołectwa Kotły przeciwko ważności odbytych wyborów Sołtysa 

i Rady Sołeckiej z powodu naruszenia przepisów Statutu Sołectwa Kotły dot. ogłoszenia o 

wyborach. Mieszkańcy zarzucają, że nie zostali odpowiednio poinformowani przez Sołtysa o 

terminie i miejscu zebrania wyborczego. Podnoszą, że ogłoszenie o wyborach wywieszone na 

tablicy ogłoszeń w Sołectwie  napisane było małą czcionką, co utrudniło jego odczytanie 

zwłaszcza seniorom. Ponadto wskazują, że informacja została zamieszczona na portalu Facebook 

tylko dla osób znajomych, a dotychczasowy Sołtys nie informował szerszej grupy mieszkańców o 

zebraniu wyborczym.  

Radni nie zgłosii uwag i pytań do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności odbytych 

w dniu 13 września 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Kotły. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Chilkiewicz, Andrzej Czeczuga, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara 

Krukowska, Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr 

Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Diana Bisz 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VI/53/2024 

z dnia 26 września 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia protestu wyborczego przeciwko ważności odbytych w dniu 13 
września 2024 r. wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Kotły. 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
13. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 
2023/2024 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2024/2025. 
Informacja stanowi Załącznik Nr 23 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że zgodnie z ustawą Prawo 
oświatowe organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego w terminie do dnia 31 
października, przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 



informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 
W związku z obecnością na sesji Dyrektorów szkół z terenu Gminy Bielsk Podlaski, 
Przewodniczący poprosił o przedstawienie przez Nich informacji. 
Pan PIOTR PAWLUCZUK – dyrektor Szkoły Podstawowej w Augustowie przedstawił informację o 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 oraz przygotowaniu szkoły do roku 
szkolnego 2024/2025. Podał liczbę uczniów oraz liczbę oddziałów w szkole podstawowej i 
oddziałach przedszkolnych, zatrudnienie nauczycieli, pracowników administracji i obsługi. 
Omówił inicjatywy podejmowane na rzecz szkoły i społeczności lokalnej. Przedstawił osiągnięcia 
naukowe i sportowe uczniów w roku szkolnym 2023/2024, a także wyniki egzaminów 
ósmoklasistów: matematyka - 31%, język polski - 43%, język rosyjski - 57,4% i język angielski - 
51%. Dyrektor poinformował, że po dokonaniu analizy wyników egzaminu zostaną podjęte 
działania naprawcze. W ramach nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez Kuratora 
Oświaty w Białymstoku została przeprowadzona doraźna kontrola zewnętrzna, której tematyką 
była realizacja zaleceń wydanych w trakcie kontroli w 2023 r. oraz kontrola planowa dot. 
prawidłowości wykorzystania podręczników i książek pomocniczych do kształcenia dzieci i 
uczniów w zakresie niezbędnym do podtrzymywania poczucia tożsamości narodowej, etnicznej i 
językowej. Następnie dyrektor poinformował, że przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego 
2024/2025 wykonano wszystkie niezbędne przeglądy techniczne. Nadmienił, że szkoła pozyskała 
środki na doposażenie kuchni i stołówki szkolnej  w kwocie 80 tys. zł z programu "Posiłek w 
szkole i w domu". Wkład własny Gminy Bielsk Podlaski to kwota 20 tys. zł. Na zakończenie dodał, 
że priorytetem na najbliższy okres będzie przeprowadzenie kapitalnego remontu dachów szkoły.   
Pani ANNA ŻOCHOWSKA - dyrektor Szkoły Podstawowej im. Świętego Jana Pawła II w Łubinie 
Kościelnym przedstawiła podstawowe informacje o liczbie uczniów w szkole podstawowej i 
oddziałach przedszkolnych, o zatrudnieniu nauczycieli, pracowników administracji, obsługi, a 
także na stanowisku pedagoga szkolnego i specjalnego oraz logopedy. Poinformowała o 
dodatkowych zajęciach dla uczniów, które odbywają się poza zajęciami dydaktycznymi. Omówiła 
inicjatywy podejmowane na rzecz szkoły i społeczności lokalnej, a także o udziale uczniów w 
różnorodnych programach i konkursach. Było ich wiele, nie sposób wszystkich wymienić, 
jednakże Pani dyrektor zwróciła szczególną uwagę na te związane z patronem szkoły Świętym 
Janem Pawłem II. Nawiązała do wydarzenia jakim było uroczyste otwarcie nowego boiska 
sportowego, które było połączone z 30-leciem szkoły.  Przedstawiła osiągnięcia uczniów w roku 
szkolnym 2023/2024, a także wyniki egzaminów ósmoklasistów: matematyka - 50%, język polski 
- 50% i język angielski - 39%. Poinformowała, że w marcu 2024 r. Powiatowa Stacja 
Sanitarno-Epidemiologiczna w Bielsku Podlaskim przeprowadziła kontrolę funkcjonowania 
stołówki szkolnej pod kątem bezpieczeństwa żywności. Wymieniła przeprowadzone remonty w 
celu poprawy estetyki i bezpieczeństwa szkoły. Na zakończenie przedstawiła funkcjonowanie 
szkoły w bieżącym roku szkolnym oraz zaplanowane prace do wykonania na najbliższy okres. 
Dyrektor podziękowała Przewodniczącemu Rady, Radnym, Wójtowi i jego Zastępcy, a także 
Skarbnikowi Gminy za dobrą współpracę. 
Radni nie zgłosili pytań do przedstawionego sprawozdania przez dyrektorów szkół, w związku z 
czym Przewodniczący ogłosił, że Rada Gminy zapoznała się z informacją o realizacji zadań 
oświatowych. 
 
14. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022 – 



2025. 
Raport stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że Raport dotyczy realizacji 
uchwały nr XXXII/254/2021 Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie 
uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2022 - 2025”. 
Dodał, że radni otrzymali raport w wersji elektronicznej. 
Radni nie zgłosili pytań do przedłożonego raportu. 
Rada Gminy zapoznała się z przedstawionym raportem. 
 
15. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 
dnia 26 sierpnia 2024 r. do dnia 24 września 2024 r. 
Sprawozdanie stanowiące Załącznik Nr 25 do protokołu radni otrzymali w formie elektronicznej. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania przez Zastępcę Wójta - Pana 
Anatola Filipiuka. 

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 
W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych. 
 
17. Odpowiedzi na interpelacje. 
W związku z brakiem interpelacji nie było też odpowiedzi. 
 
18. Wolne wnioski i informacje. 
Nie zgłoszono wniosków. 

Pan P. Ł. - zwrócił się do Sołtysów, czy wiedzą, że zgodnie ze Statutem Sołectwa nie można ich 
odwołać. Następnie nawiązał do głosowania radnych w sprawie rozpatrzenia protestu 
mieszkańców Sołectwa Plutycze, gdzie zauważył, że 14 radnych głosowało, ale w żadnej osobie 
nie było refleksji. Powiedział, że dzisiaj zostało potwierdzone, że kandydat na sołtysa może 
przyprowadzić nieograniczoną liczbę osób, które będą głosowały. Radni mają informację, że 
można głosować w kilku sołectwach. Takie głosowania już się odbywały, jest tu obecna osoba, 
która tak postąpiła i działo się to w obecności Pana Wójta. Wczoraj na posiedzeniu Komisji były 
wypowiedziane znamienne słowa Pana Wójta w sprawie dopisywania się do listy wyborców 
przed wyborami samorządowymi, że zostały złamane paragrafy, prawo i jakie są tego 
konsekwencje, a tu jest nastąpiła analogiczna sytuacja. Przytoczył pismo Wójta Gminy, gdzie 
powołano się na orzecznictwo WSA, że przy badaniu kryterium oceny, czy dana osoba jest 
stałym mieszkańcem sołectwa, nie jest fakt zameldowania, lecz kwestia przebywania w danej 
miejscowości z zamiarem stałego pobytu. Powiedział, że rozumie to tak, że zgodnie z podjętą 
dzisiejszą uchwałą, może przyjechać do Proniewicz na wybory i głosować. Nadmienił, że ma ze 
sobą taki gadżet przedwyborczy, ulotka Walentego Koryckiego - czas zmian. Zwrócił się do Pana 
Wójta, że znają się tyle lat i nigdy się nie spodziewał takiej sytuacji. Dodał, że zawsze Go uważał i 
szanował, ale czy o takie zmiany chodziło? Powiedział, że chyba nie.  
 
19. Zamknięcie sesji. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI 
zamknął o godz. 11.00, VI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 
 

      Przewodniczący 
     Rady Gminy Bielsk Podlaski 

     Stanisław Olszewski 

  

 
Przygotował(a): /-/Katarzyna Popławska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu przebiegu sesji na 

stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania obrad sesji rady gminy”. 

 

 

 

 
 


